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Anca Dragu: Cautam o solutie de sprijinire a autoritatilor locale pentru cofinantarea

proiectelor cu fonduri europene

Presedintele Senatului, Anca Dragu, a declarat, duminica, la Timisoara, ca doreste sa identifice o solutie

legislativa eficienta pentru a veni în sprijinul autoritatilor locale care au nevoie de proiecte cu finantare

europeana si de cofinantarea acestora de la nivel national.

 

"Am discutat cu reprezentantii Consiliului Judetean Timis despre posibilitatea de a oferi sprijin autoritatilor locale

pentru cofinantarea proiectelor cu fonduri europene. Aceasta cofinantare, de multe ori, a fost si este dificila si de

multe ori a fost o piedica în calea accesarii rapide si eficiente de fonduri europene. Vreau sa schimbam acest lucru

si sa gasim o solutie eficienta prin care autoritatile locale sa beneficieze de sprijin", a afirmat Anca Dragu, într-o

conferinta de presa.

 

Ea a adaugat ca în cadrul discutiilor pe care le-a avut cu autoritatile locale si judetene au fost abordate probleme

tehnice, inclusiv în ceea ce priveste finantarea proiectelor culturale pentru Timisoara - Capitala Culturala

Europeana 2023.

 

"Ideea este simpla, trebuie sa aducem modificari legislative la nivelul Guvernului si al Parlamentului pentru a ne

asigura ca resursele financiare sunt disponibile, iar regulile dupa care se folosesc aceste resurse pentru finantarea

investitiilor sau a proiectelor culturale din cadrul Programului Timisoara 2023 au un circuit foarte clar si simplu.

Am discutat despre nevoia bugetarii multianuale în acest proiect, astfel încât de acum cei implicati în proiectul

cultural sa stie pe ce se bazeaza", a punctat Dragu.

 

Întrebata despre strategia Parlamentului în cazul actiunii în justitie a celor 16 fosti parlamentari împotriva legii

anularii pensiilor speciale, Anca Dragu a spus ca se astepta la un astfel de demers.

 

"Este un subiect care se discuta la nivelul Parlamentului. Ce putem face? Este sa ne asiguram ca suntem

reprezentati de catre serviciile de specialitate, Directia Juridica, si o facem cu seriozitate si responsabilitate", a spus

presedintele Senatului. 
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